

Prayer items – Florin, local Romanian missionary

Ministry Updates and Prayer Requests

- **Ongoing Ministry Among the Jewish People**

Pray for continued open doors, wisdom, and favor as Florin and the team share the Good News with Jewish and non-Jewish communities.

Pray for *Elena* as she prepares for water baptism, that she would be strengthened and filled with joy in her commitment to Jesus. Pray also for *Elena's husband*, that his heart would continue to open and that he would come to know our Lord.

Pray for *Maria* (92), the eldest member of our small group, for God's peace, strength, and comfort to surround her.

- **New Meeting Place Needed**

Their Jewish Messianic fellowship has lost its regular meeting venue. Instead they are temporarily meeting in a public pub. Please pray for the Lord to open doors and provide a suitable new location where the community can gather freely for worship, fellowship, and outreach.

- **Grace and Strength for Florin**

As Florin continues to serve amid family challenges—especially concerning Peter's health—pray that the Lord will grant him supernatural strength, sustaining grace, and deep peace. Ask that he be continually refreshed and empowered in his calling to reach the Jewish community.

- **Discernment and Balance**

Pray for clear discernment and godly wisdom for Florin in balancing ministry responsibilities and family care. May he be led by the Holy Spirit to make wise decisions at the right time and in the right way.

Family Updates and Prayer Requests

Peter Joshua

Peter Joshua underwent surgery on November 7 at a private clinic in Romania and is now recovering at home. He began radiation therapy on December 11 to eliminate remaining tumor growth. The treatment requires almost daily sessions (33–35 total) through the end of January, each taking about 5 hours including a long commute, which significantly impacts his first year of university studies.

Please pray for:

- **Complete healing:** That Peter would recover fully, and that the tumor would never return.
- **Relief from discomfort:** For minimal side effects from radiation therapy and that his body would respond well to treatment.
- **Strength and peace:** For renewed strength, rest, encouragement, and God's peace for Peter and his family during this demanding season.
- **Safety and endurance in travel:** For protection, stamina, and peace during the daily 3-hour round-trip commute from southern Bucharest to the north, with safe travel and good road conditions for Peter and Florin.
- **Wisdom for his studies:** For clarity, guidance, and favor regarding Peter's university situation, and discernment on how to navigate the school year while attending most of the classes.
- **Provision and grace:** For the financial resources needed, endurance for daily travel, and grace for the entire family walking closely with him.

Family Life

The family is in the process of moving into their new home and is still working to complete the final details amid ongoing challenges.

Please pray for:

- **Strength and Provision:** Grace and endurance as they finish the remaining work on their home.
- **Resources:** For provision of essential furniture and household needs.
- **Peaceful Transition:** That the move will be smooth, joyful, and filled with God's peace and blessing.

宣教祈禱運動 - 歐洲

12/21/2025

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin

事工更新和祈禱事項

- **猶太人中的事工**

求神賜下持續敞開福音的門、智慧與恩典，讓他們能向猶太人與非猶太人群體分享耶穌基督的好消息。也為那些新信徒禱告，祈求神加力。

Elena 正在預備受洗，求主加力量給她，使她在對耶穌的委身中充滿喜樂。同時也請為 Elena 的丈夫禱告，求主繼續開啟他的心，使他能認識我們的主。

請為 Maria (92 歲) 禱告，我們小組最年長的成員，求神的平安、力量和安慰環繞她。

- **新的聚會地點**

原本的彌賽亞猶太團契聚會地點已關閉，目前暫時在一家酒吧聚會。祈求主提供一個適合的新地點，使彌賽亞猶太信徒能自由聚集，敬拜、團契並進行福音的事工。

- **Florin 的力量與恩典**

在 Florin 持續服事的同時，也面對著家庭上的挑戰，特別是 Peter 的健康狀況。請為 Florin 禱告，求主賜給他額外的時間、剛強的信心與能力，使他能在此困難中持續服事猶太群體。願主扶持他，並有主的平安充滿他。

- **時間與家庭的平衡**

請為 Florin 禱告，使他在事奉與家庭責任之間能有清楚的辨別力和從神而來的智慧，在正確的時間做出正確的決定，並受聖靈引導。

家庭更新和祈禱事項

Pete Joshua

Pete 頸部側邊發現的一顆腫瘤已經切除，手術在羅馬尼亞一家私人診所完成。現已在家中康復。他於 12 月 11 日開始放射治療，以消除殘留的腫瘤生長。治療幾乎每天都需進行（共 33 - 35 次），直到一月底結束。每次治療約需五小時，包括長時間交通往返，這對他大學一年級的學業造成了重大影響。

請代禱：

- **完全康復：** 求主使Pete完全痊癒，腫瘤不會復發。
- **緩解不適：** 求神減小電療帶來的副作用，並求他的身體能良好地承受治療。
- **平安：** 求神賜加倍力量予Pete及其家人在這艱難時期，並祈求足夠的休息、鼓勵、及主的平安。
- **交通往返的安全：** 求神保護Pete與Florin每日從Bucharest南部到北部治療的三小時往返平安。
- **學業智慧及指引：** 每日的治療需要很多時間，求神賜Pete智慧與恩典，使他在錯過大部分課程的同時能妥善安排學業進度，祈求學校給予適當的調整。
- **財務供應：** 求神供應每日治療所需經濟上的需要。

- **力量與平安**：求神賜予彼得及其家人在這段艱難時期新的力量、休息、鼓勵，以及祂的平安。
- **交通往返的安全**：求神保護Pete與 Florin每日從Bucharest南部到北部的三小時往返平安。
- **學業智慧及指引**：每日的治療需要很多時間，求神賜Pete智慧與恩典，使他在錯過大部分課程的同時，能妥善安排學業進度，祈求學校給予適當的調整。

家庭生活

全家正準備搬入他們的新家，目前正在做最後的準備與清理。請為以下幾點禱告：

- 在完成最後工程的過程中，有足夠的力量與供應。
- 必需的家具與家庭用品的供應。
- 搬家過程平安順利、充滿主的同在與引導。